
Protokół nr 12/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 9 lipca 2012 r. 
 

 
 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1430. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
 
Tematyka komisji:   
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał Na Sesję Nadzwyczajną. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad2.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że skierowano do komisji 6 projektów uchwał w celu 
ich rozpatrzenia i zaopiniowania. W związku z tym prosi Burmistrza Miasta o ich omówienie.  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) utworzenia  żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu, 
Burmistrz Miasta powiedział, że w celu kwalifikowania finansowego musi być zachowana 
odrębność placówki. Żłobek będzie odrębną miejską jednostką organizacyjną. Z uwagi na 
powyższe, istnieje konieczność usankcjonowania działającego w Białogardzie zespołu 
żłobkowo – przedszkolnego i podjęcie działań umożliwiających sprawowanie tej opieki w 
dopuszczalnej formie. 

Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
b) wysokości opłat z tytułu korzystania ze żłobków utworzonych przez Miasto Białogard, 

Burmistrz Miasta powiedział, że na dotychczasowym poziomie nic się nie zmienia. 
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  
c) współdziałania Miasta Białogard z Gminą Białogard, Gminą Rąbino, Gminą 

Sławoborze i Gminą Świdwin przy realizacji projektu „Poprawa jakości i dostępności 
usług publicznych świadczonych na obszarze miasta Białogard, gminy Białogard, 
gminy Rąbino, gminy Sławoborze i gminy Świdwin’’,  

Burmistrz Miasta powiedział, że istnieje możliwość pozyskania pieniędzy ok. 700-800 tys. 
zł dla urzędników. Chcemy złożyć wniosek. Szanse nie są wielkie ale chcemy spróbować. 
Współdziałanie to będzie odbywało się w latach 2012-2014. 
DYSKUSJA: 
J. Harłacz zapytał dlaczego nie zabiega się aby do tego współdziałania przystąpiły wszystkie 
gminy. 



Burmistrz Miasta odpowiedział, że nie wszystkie gminy chciały przystąpić do tego projektu. 
My chcemy mieć szkolenia na, które są potrzeby. Istnieją szerokie kryteria. 

Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
d) nadania nazw ulicom w Białogardzie, 

Burmistrz Miasta powiedział, że trzeba nazwać ulice, ponieważ mamy nienazwane 
nieruchomości gruntowe.  
DYSKUSJA: 
Przewodniczący Komisji zapytał czy w tej sprawie były przeprowadzone konsultacje 
społeczne z mieszkańcami. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że konsultacji nie było. Są to ulice już wyodrębnione. 
Przewodniczący Rady zapytał czy chodzi o nazwanie ulicy Przemysła II czy Przemysława 
II. Ponadto prosi o podanie kto to był i w jakim okresie żył. Także zapytał czy nazwa ulicy 
Stanisław August Poniatowski może przekraczać 30 znaków. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że to wyjaśni i przedstawi na sesji.  

Przegłosowano: 
Za – 1, przeciw – 1, wstrzymało się – 3. Komisja nie wydała opinii. 
e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 

Burmistrz Miasta powiedział, że zmiany w budżecie dotyczą przesunięcia środków 
finansowych na pływalnię. Dokumentacja jest przygotowywana. Ponadto przesuwamy środki 
z pozostałych na oświatę.  

Przegłosowano: 
Za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
f) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019. 

Burmistrz Miasta powiedział, że prognoza obejmuje lata 2012-2019. Dokonujemy 
poręczenia kredytu w wysokości 2.500.000,00 zł. Co szpital z tym zrobi to już nas nie 
dotyczy.  
DYSKUSJA:  
J. Harłacz powiedział, że w prognozie finansowej na 5 lat jest kwota ponad 3 mln zł. 
Poręcznie nie jest równoznaczne z pozyskaniem środków finansowych. W projekcie jest zapis 
do 2017r a jest do 2019r. Z planu finansowego wynika, że obciążymy miasto. Szpital nie 
będzie w stanie spłacić tego zobowiązania.  
Burmistrz Miasta odpowiedział, że poręczenie rozpisano zgodnie z wnioskiem szpitala. Jest 
to taki wymóg rozpisania. 

Przegłosowano: 
Za – 4, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. Opinia pozytywna. 

 
Ad3. 
K. Sęk zapytał czy zwiększono liczbę miejsc. Było 300 a teraz jest 50. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że jest już 150 pracowników. Są kierowani na zajęcia 
praktyczne. Szkoleniem zajmuje się Biuro Pracy. Ludzie dobrze sobie radzą a inwestorzy są 
zadowoleni. 
D. Glinka zapytał czy stowarzyszenie to odrębny podmiot.  
Burmistrz Miasta odpowiedział, że VALASIS to firma angielska. Natomiast Stowarzyszenie 
Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych to odrębna sprawa. Powołane zostało w 1994r. W 2008r. 
wystąpiło Karlino a później Tychowo. Jest powołana spółka, która znajduje się teraz w 
rejestracji.  
D. Glinka powiedział, że dach na Centrum Informacji i Spotkań Europejskich to tragedia. 
Wymaga pilnego remontu.  
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Burmistrz Miasta powiedział, że w tej sprawie wpłynęło pismo od Komisji Rewizyjnej i 
Dyrektora Centrum. Przekazał tę sprawę do Wydziału Infrastruktury. Niedługo zorganizuje w 
tej sprawie spotkanie.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że chodzi także o estetykę budynku z zewnątrz. 
Burmistrz Miasta zapytał dlaczego Dyrektor nie przychodzi do Urzędu w tej sprawie. Pismo 
komisji wpłynęło wcześniej niż pismo od Dyrektora.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że do niego dotarł mieszkaniec z ul. Płowieckiej. 
Chodzi o uporządkowanie ulicy i krzewów.  
J. Harłacz poprosił Burmistrza o naprawienie chodnika przy ul. Sądowej-Drzymały obok 
hurtowni. Ponadto prosi również o remont ul. Jagiełło. 
 
Ad4. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1553. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  


